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Närvarande: Samtliga, Thomas Önnberg anslöt i slutskedet. 

 

§ 1 Jan Olsson förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 3 Rapporter. 

-Vårens utställning. Mycket lyckat. Stort antal deltagande hundar. 

-Drömjakt Brunskog. Lyckat för oss som klubb, men något tunt med besökare på 

mässan. 

-Viltspår. Bäst i Väst och Beaglecupen i Torntorp gick bra. Många deltagande hundar. 

Hittills i år har vi 162 starter varav 43 beaglar. 

-Drevprov. KM/Klubbkampen. Allt under kontroll men behöver någon mer domare 

pga. Sent återbud. Övrig drevprovsverksamhet diskuterades. Inga-Lill och Roger har 

börjat jobba med Lurprovet.  

 

§ 4 Skrivelser. 

-Inget. 

§ 5 Kassarapport. 

117 000 i kassan. Ligger något efter med bokföringen så troligen är den något högre 

när det är i kapp. 

§ 6 Övriga frågor. 

 Uppdaterad dommarlista samt en lista på elever är på gång. Förhoppningsvis kommer 

några gå elever vid KM. 

 

Mötet avslutas. 

Vid pennan, Lars Liljegren 

 


